
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 7. juli 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1558
Mange lodsejere oplever udfordringer med de gældende regler vedr. beskyttelsen af
sten- og jorddiger, og ministeren har tidligere udtalt, at der er behov for at se på, hvordan
der bedst kan findes løsninger på disse udfordringer. Kan Ministeren i den forbindelse
oplyse, hvor mange verserende overtrædelsessager vedr. sten- og jorddiger, der pt. er
enten hos Slots- og Kulturstyrelsen, eller som afventer behandling hos anden myndighed,
inden de kan blive viderebehandlet hos Slots- og Kulturstyrelsen? Kan Ministeren endvi-
dere oplyse, hvor mange overtrædelsessager, der er blevet afsluttet i perioden fra 2014 til
i dag?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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